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Protokół nr IV/24 z sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 5 lipca 2024 r. 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum. 

Obrady IV sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego VII kadencji otworzył o godz. 1100 

Przewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego Paweł Sadza. Następnie powitał 

wszystkich radnych (zał. nr 1 do prot.  – lista obecności radnych), wszystkie 

osoby uczestniczące w transmisji dzisiejszej sesji, kierowników, naczelników, 

dyrektorów oraz niespełna dwa tygodnie temu radnego powiatowego, a obecnie 

Posła na Sejm RP Macieja Tomczykiewicza oraz Wójta Gminy Miedźna Jana 

Słoninkę (zał. nr 2 do prot. – lista obecności gości). Kolejno poinformował, 

iż zgodnie z par. 18 ust. 2a Statutu Powiatu obrady Rady są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Z kolei przebieg sesji 

zostanie zarejestrowany na karcie CF (compact flash), nagranie to stanowić będzie 

załącznik do protokołu. Kolejno poinformował również, iż obrady odbywać się będą 

zgodnie z klauzulą informacyjną dotyczącą obowiązku informacyjnego RODO 

w sprawie nagrywania przebiegu sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego. Następnie 

poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności na oprogramowaniu Esesja. 

Poinformował, że Komisarz Wyborczy w Bielsku-Białej I Postanowieniem 

Nr 357/2024 z dnia 25 czerwca 2024 r. stwierdził wygaśnięcie mandatu radnego 

Rady Powiatu Pszczyńskiego Macieja Tomczykiewicza z dniem 21 czerwca 2024 r., 

kiedy wyraził zgodę na objęcie mandatu Posła na Sejm RP. Dodał, że w tym 

momencie skład Rady wynosi 22 radnych i na podstawie potwierdzeń uczestnictwa, 

w sesji uczestniczy 19 radnych. 

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad: 

1. Barbara Bandoła  

2. Roman Bańczyk 

3. Damian Cieszewski 

4. Zdzisław Grygier 

5. Marcela Kanafek-Lewandowska 

6. Wiesław Konieczny 

7. Wojciech Lala 

8. Waldemar Lipus  

9. Marek Lucjan  

10.  Aleksander Malcher  

11.  Grzegorz Nogły 

12.  Michał Pudełko 

13.  Beata Rozmus 
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14.  Paweł Sadza 

15.  Przemysław Sawicki 

16. Teresa Sochacka- Kabut 

17.  Jacek Sodzawiczny 

18. Krystian Szostak  

19.  Bronisław Śmieja 

20. Edyta Waleczek 

21. Grzegorz Wanot 

22. Rafał Wróbel 

Kolejno zwracając się do p. Macieja Tomczykiewicza Posła na Sejm RP przekazał,  

że krótka była współpraca w Radzie Powiatu, ale długa współpraca przed nami,  

licząc jednocześnie na jego wsparcie i obecność w gronie radnych powiatowych 

i całego zespołu Powiatu. Dodał, że nie ukrywa, iż cieszy się bardzo, że będziemy 

mieli orędownika spraw Powiatu Pszczyńskiego w Parlamencie. 

Poseł na Sejm RP Maciej Tomczykiewicz przekazał, że wypowie się bardzo krótko,  

aby za długo nie trzymać radnych, żeby mogli przejść do swoich obowiązków.  

Mianowicie zapowiedział, że jak tylko zostanie otwarte jego Biuro Poselskie, będzie 

w nim dostępny dla wszystkich radnych oraz mieszkańców okręgów wyborczych 

radnych. Przekazał, że do czasu otwarcia Biura, większość z radnych zna jego 

numer telefonu, także również  serdecznie zaprasza. Dodał, że mówiąc, że dla 

wszystkich radnych, jak najbardziej ma na myśli zarówno radnych z lewej i prawej 

strony sali. W związku z powyższym, serdecznie zaprosił do współpracy. 

Kontynuując Przewodniczący Rady przekazał, że liczba 19 radnych stanowi kworum,  

co umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie przekazał, 

że wszyscy radni otrzymali porządek obrad (zał. nr 3 do prot.), w związku z tym 

zapytał, czy ktoś z radnych, bądź Zarządu zgłasza jego uzupełnienie? Kolejno 

poinformował, że w dniu dzisiejszym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zwróciła się 

z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji dodatkowych 

projektów uchwał dot. pozostawienia bez rozpoznania skargi, która wpłynęła 

do Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 28 marca 2024 r. (Druk Nr 7) 

oraz pozostawienia bez rozpoznania skargi, która wpłynęła do Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w dniu 13 czerwca 2024 r. (Druk Nr 8). Dodał, że Skarżący, 

o czym była mowa na Komisji, nie złożył wyjaśnień we wskazanym terminie, a zatem 

zgodnie z Kodeksem postępowania administracyjnego i zgodnie z ustawą, Rada 

Powiatu musi w formie uchwały pozostawić skargi bez rozpoznania. 
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Radny Roman Bańczyk złożył wniosek o uzupełnienie składu Komisji, Skarg, 

Wniosków i Petycji, rezygnując jednocześnie z prac w Komisji Gospodarki, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Przewodniczący Rady przekazał, że w związku z wnioskiem złożonym przez radnego 

Romana Bańczyka proponuje uzupełnienie porządku obrad o dodatkowy projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr I/10/24 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia  

7 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Powiatu Pszczyńskiego (Druk Nr 9), z kolei w momencie, kiedy 

będziemy podejmowana uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr I/8/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Powiatu Pszczyńskiego (Druk Nr 3), wprowadzona zostanie stosowna 

autopoprawka.  

Podczas obrad na salę narad przybyła radna Teresa Sochacka-Kabut, 

w związku z czym obecnych było 20 radnych. 

Wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu poddał pod głosowanie imienne 

wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Pszczyńskiego  

o uzupełnienie porządku obrad poprzez dodanie w pkt 4 ppkt 7, tj. projektu 

uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi, która wpłynęła  

do Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 28 marca 2024 r. (Druk Nr 7)  

(podczas głosowania na sali obrad obecnych było 20 radnych) (zał. nr 4 do 

prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został 

uzupełniony o dodatkowy projekt uchwały.  

Kolejno poddał pod głosowanie imienne wniosek Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Powiatu Pszczyńskiego o uzupełnienie porządku obrad poprzez 

dodanie w pkt 4 ppkt 8, tj. projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez 

rozpoznania skargi, która wpłynęła do Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 

13 czerwca 2024 r. (Druk Nr 8) (podczas głosowania na sali obrad obecnych 

było 20 radnych) (zał. nr 5 do prot.). 
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Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów  

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został 

uzupełniony o dodatkowy projekt uchwały.  

Następnie poddał pod głosowanie imienne uzupełnienie porządku obrad poprzez 

dodanie w pkt 4 ppkt 9, tj. projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr I/10/24 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie 

powołania Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

Pszczyńskiego (Druk Nr 9) (podczas głosowania na sali obrad obecnych było 

20 radnych) (zał. nr 6 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został 

uzupełniony o dodatkowy projekt uchwały.  

Kolejno poddał pod głosowanie imienne przyjęcie porządku obrad ze zmianami 

(podczas głosowania na sali obrad obecnych było 20 radnych) (zał. nr 7 

do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został 

przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez Radę.  

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 19 czerwca 2024 r. 

Prowadzący obrady przystąpił do realizacji punktu 2 porządku obrad, tj. przyjęcia 

protokołu z III sesji Rady z dnia 19 czerwca 2024 r. Poinformował, że do dnia 

dzisiejszej sesji, nikt z radnych nie złożył wniosku o dokonanie zmian w zapisie 

protokołu wyłożonego do wglądu. W związku z powyższym zapytał radnych, czy ktoś 
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chciałby, to uczynić w dniu dzisiejszym? Przypomniał, że zgodnie z par. 11, ust.1a 

Statutu Powiatu głosowania jawne na sesjach Rady odbywają się za pomocą 

urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych, czyli za pomocą tabletów.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne,  

projekt protokołu z III sesji Rady Powiatu (podczas głosowania na sali obrad 

obecnych było 20 radnych) (zał. nr 8 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania, powyższy protokół został 

przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez Wysoką Radę.   

Ad. 3 Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt 3 porządku obrad dotyczy 

sprawozdania  Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym, po czym 

poprosił p. Starostę o jego przedstawienie.  

P. Starosta przedstawił sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu Pszczyńskiego 

w okresie od dnia 19 czerwca do dnia 4 lipca 2024 r. (zał. nr 9 do prot.). Poza 

treścią sprawozdania w związku ze zdarzeniami kryzysowymi, które miały miejsce 

w ostatnim czasie, podziękował wszystkim funkcjonariuszkom, funkcjonariuszom, 

druhnom i druhom Ochotniczych Straży Pożarnych, wszystkim zaangażowanym 

służbom, a przede wszystkim mieszkańcom za taką bezinteresowną, czasem 

z poświęceniem swojego czasu, a czasem z narażeniem zdrowia niesioną pomoc 

w trakcie tej akcji, która niewątpliwie troszeczkę zaskoczyła. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś zapytania  

do ww. sprawozdania, wobec ich braku, zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 4 Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady przekazał, że punkt czwarty porządku obrad dotyczy 

rozpatrzenia projektów uchwał Rady Powiatu oraz ich podjęcia. 
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Ad. 4.1) 

Prowadzący obrady przekazał, iż pierwszy projekt uchwały dotyczy przyjęcia 

rezygnacji i zwolnienia z obowiązków Wicestarosty Pszczyńskiego, po czym 

otworzył dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania na sali 

obrad obecnych było 20 radnych) (zał. nr 10 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/32/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie przyjęcia rezygnacji i zwolnienia z obowiązków 

Wicestarosty Pszczyńskiego, została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę 

Powiatu (zał. nr 11 do prot.). Kolejno w imieniu wszystkich podziękował radnej  

Barbarze Bandole za jej wytężoną pracę w ostatnich latach, za zaangażowanie, 

pełny profesjonalizm i za to, że Powiat przez minione lata zyskał bardzo wiele. 

P. Starosta podziękował radnej Barbarze Bandole za poświęcony czas, budowanie 

wartości Powiatu Pszczyńskiego, wspomaganie mieszkańców, stanie na straży 

prawa, reprezentowanie we wszystkich ważnych instytucjach oraz na spotkaniach  

z mieszkańcami. Dodał, że jego zdaniem wyraża zdanie mieszkańców całego 

Powiatu, że jej pasja, zaangażowanie, poświęcenie przyczyniło się do tego, żeby 

Powiat rozwijał się. Kolejno przekazał, że na nowej drodze życia życzy, aby pasje 

były spełniane i spełniło się wszystko, to co w dotychczasowych marzeniach 

nie spełniło się. 

Radna Barbara Bandoła przekazała, że był to również bardzo ważny i dobry czas 

w jej życiu. W związku z powyższym wszystkim współpracownikom w poprzedniej 

Radzie, jak i w obecnej podziękowała bardzo. Dodała, że zamierza rzetelnie 

wypełniać swoją rolę radnej, którą powierzyli jej wyborcy. 

Wójt Gminy Miedźna Jan Słoninka w imieniu własnym, Przewodniczącego Rady 

Gminy Miedźna oraz mieszkańców miedźniańskiej ziemi podziękował za 6 lat 

owocnej współpracy, za wymianę poglądów, za zrozumienie wzajemnych potrzeb 

i oczekiwań, za wszystko, co udało się zrobić, życząc jednocześnie takiego pięknego 

uśmiechu, jak teraz.  
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Kolejno w związku z koniecznością zapewnienia ciągłości pracy Zarządu Powiatu 

Pszczyńskiego w pełnym składzie Przewodniczący Rady, złożył wniosek 

o uzupełnienie porządku obrad o wybór Wicestarosty Pszczyńskiego, 

tj. dodanie w pkt 4 ppkt 1a) wybór Wicestarosty Pszczyńskiego, po czym 

zarządził 3 minutową przerwę w obradach, celem  wprowadzenia głosowania 

na oprogramowaniu Esesja.  

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne  

wniosek o uzupełnienie porządku obrad poprzez dodanie w pkt 4 ppkt 1a)  

wybór Wicestarosty Pszczyńskiego (podczas głosowania na sali obrad 

obecnych było 20 radnych, jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu) 

(zał. nr 12 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 18 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 1 głos 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został 

uzupełniony o dodatkowy podpunkt.  

Kolejno poddał pod głosowanie imienne przyjęcie porządku obrad ze zmianą  

(podczas głosowania na sali obrad obecnych było 20 radnych, jedna osoba 

nie brała udziału w głosowaniu) (zał. nr 13 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 19 głosów 

przeciw - 0 głosów  

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został 

przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez Radę.  

Ad. 4.1a)  

Prowadzący obrad przekazał, że pkt 4.1a) dotyczy wyboru Wicestarosty 

Pszczyńskiego. Zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym Rada Powiatu wybiera 

wicestarostę na wniosek starosty zwykłą większością głosów ustawowego składu 

rady, w głosowaniu tajnym. Kolejno poprosił p. Starostę o przedstawienie wniosku 

w sprawie kandydatury na stanowisko Wicestarosty Pszczyńskiego. 
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P. Starosta złożył wniosek w sprawie kandydatury radnego Damiana Cieszewskiego  

na stanowisko Wicestarosty Pszczyńskiego. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy kandydat wyraża zgodę? 

Radny Damian Cieszewski wyraził zgodę, jednocześnie złożył rezygnację 

ze stanowiska Członka Zarządu Powiatu Pszczyńskiego.  

Wobec powyższego Przewodniczący Rady złożył wniosek o uzupełnienie 

porządku obrad poprzez dodanie w pkt 4 ppkt 1a) rozpatrzenie projektu 

uchwały i podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji i zwolnienia 

z obowiązków Członka Zarządu Powiatu Pszczyńskiego. Dodał, że aby radnego  

Damiana Cieszewskiego wybrać na Wicestarostę, konieczne jest najpierw przyjęcie 

jego rezygnacji, po czym zarządził 2 minutową przerwę w obradach, celem 

wprowadzenia głosowania na oprogramowaniu Esesja.  

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne  

wniosek o uzupełnienie porządku obrad poprzez dodanie w pkt 4 ppkt 1a) 

rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia 

rezygnacji i zwolnienia z obowiązków Członka Zarządu Powiatu Pszczyńskiego 

(podczas głosowania na sali obrad obecnych było 20 radnych, jedna osoba 

nie brała udziału w głosowaniu) (zał. nr 14 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 19 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został 

uzupełniony o dodatkowy projekt uchwały.  

Kolejno poddał pod głosowanie imienne przyjęcie porządku obrad ze zmianą  

(podczas głosowania na sali obrad obecnych było 20 radnych) (zał. nr 15 

do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został 

przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez Radę. Kolejno zaproponował, aby przejść  

do procedowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji i zwolnienia 

z obowiązków Członka Zarządu Powiatu Pszczyńskiego, po czym otworzył 

dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, wobec braku chętnych do zabrania 

głosu, poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania na sali obrad 

obecnych było 20 radnych) (zał. nr 16 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/33/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie przyjęcia rezygnacji i zwolnienia z obowiązków 

Członka Zarządu Powiatu Pszczyńskiego, została przyjęta pozytywnie 

jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 17 do prot.). 

Podczas obrad na salę narad przybyła radna Marcela Kanafek-Lewandowska,  

w związku z czym obecnych było 21 radnych. 

Następnie Przewodniczący odczytał regulamin głosowania na Wicestarostę 

Pszczyńskiego. Dodał, że niespełna dwa miesiące temu odczytywał regulaminy  

przy każdym głosowaniu, ale ustawowy obowiązek nakazuje jemu odczytanie 

również  teraz.  

1. Każdy radny otrzyma kartę do głosowania. 

2. Wyboru dokonuje się poprzez postawienie znaku „X” z prawej strony nazwiska 

kandydata,  przy słowie: „ZA”, „PRZECIW”, „WSTRZYMUJĘ SIĘ”, 

3. Dokonanie więcej niż jednego skreślenia lub niedokonanie wyboru (brak 

skreśleń) uważa się za głos nieważny. 

4. Głosowanie jest tajne, przeprowadzi je powołana przez Radę i wybrana 

spośród radnych Komisja Skrutacyjna. 

5. Głosuje się kartami opatrzonymi pieczęcią Rady Powiatu Pszczyńskiego. 

6. W przypadku, gdy kandydat nie uzyska większości głosów, głosowanie  

powtarza się. 
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W dalszej kolejności zapytał, czy są jakieś pytania do regulaminu, wobec ich braku,  

poddał pod imienne głosowanie powyższy regulamin głosowania (podczas 

głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 18 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż przedmiotowy regulamin głosowania został 

przyjęty pozytywnie, jednogłośnie przez Wysoką Radę. Następnie przystąpił 

do powołania Komisji Skrutacyjnej dla wyboru Wicestarosty Pszczyńskiego i poprosił 

o zgłaszanie radnych do pracy w Komisji. W związku z brakiem chętnych do zabrania 

głosu zgłosił skład Komisji Skrutacyjnej, która zdała egzamin dwa miesiące temu, 

a zatem byliby, to kandydaci radny Roman Bańczyk, radny Waldemar Lipus oraz 

radny Przemysław Sawicki, zapytując jednocześnie, czy wyrażają zgodę? 

Radni Roman Bańczyk, Waldemar Lipus oraz Przemysław Sawicki wyrazili zgodę.  

Wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania imiennego  

dot. wyboru składu Komisji Skrutacyjnej (podczas głosowania na sali obrad 

obecnych było 21 radnych) (zał. nr 19 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Powiatu powołała Komisję Skrutacyjną,  

w składzie zaproponowanym przed momentem, która wyłoni ze swojego składu 

przewodniczącego. Następnie poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o przystąpienie  

do pracy i przygotowanie kart do głosowania, po czym zarządził 5 - cio minutową 

przerwę w obradach. 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Skrutacyjna 

wybrała ze swojego grona Przewodniczącego, którym został radny Roman Bańczyk,  

w dalszej kolejności poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart 

do głosowania. Następnie upewnił się, czy wszyscy radni otrzymali karty 

do głosowania. Kolejno poprosił o oddawanie głosów, co można było uczynić przy 

odrębnym stoliku, do którego wyczytywani w porządku alfabetycznym radni 
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podchodzili i wrzucali karty do urny. Po przeprowadzeniu głosowania zarządził 

5 - cio minutową przerwę w obradach w celu ustalenia wyników głosowania przez 

Komisję Skrutacyjną i sporządzenia przez nią protokołu.  

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie protokołu z wyboru Wicestarosty Pszczyńskiego. 

Radny Roman Bańczyk Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół  

Komisji Skrutacyjnej powołanej dla przeprowadzenia głosowania tajnego przy 

wyborze Wicestarosty Pszczyńskiego na IV sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego 

w dniu 5 lipca 2024 r., w którym Komisja w składzie Roman Bańczyk 

przewodniczący, Waldemar Lipus członek, Przemysław Sawicki członek stwierdza, 

co następuje. Na ogólny stan 22 radnych, na sesji obecnych jest 21 radnych, ogółem 

głosowało 21 radnych, głosów ważnych oddało 21 radnych, głosów nieważnych 

oddało 0 radnych. Kolejno przekazał, iż na stanowisko Wicestarosty Pszczyńskiego 

zgłoszono kandydaturę radnego Damiana Cieszewskiego, który otrzymał głosów: 

21 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”  i 0 głosów „wstrzymujących się”. Wobec 

powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdza, że kandydat Damian Cieszewski został 

wybrany na stanowisko Wicestarosty Pszczyńskiego (zał. nr 20 do prot.). 

Przewodniczący Rady przekazał, że nawet pojęcia radni nie mają, jak wielką 

radością jest jedność na sali narad, gratulując Wicestaroście. Kolejno przekazał, 

że Rada Powiatu dokonała wyboru Wicestarosty Pszczyńskiego, po czym odczytał 

tekst Uchwały Nr IV/34/24 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 5 lipca 2024 r. 

w sprawie wyboru Wicestarosty Powiatu Pszczyńskiego (zał. nr 21 do prot.). 

Kolejno w związku z brakiem drugiego członka Zarządu Powiatu Pszczyńskiego 

złożył wniosek o uzupełnienie porządku obrad o wybór członka Zarządu 

Powiatu Pszczyńskiego, tj. dodanie w pkt 4 ppkt 1b) wybór członka Zarządu 

Powiatu Pszczyńskiego, po czym zarządził 2 minutową przerwę w obradach, celem 

wprowadzenia głosowania na oprogramowaniu Esesja.  

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne 

wniosek o uzupełnienie porządku obrad o wybór członka Zarządu Powiatu 

Pszczyńskiego, tj. dodanie w  pkt 4 ppkt 1b) wybór członka Zarządu Powiatu 

Pszczyńskiego, (podczas głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) 

(zał. nr 22 do prot.). 
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Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw  - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został 

uzupełniony o wybór członka Zarządu Powiatu Pszczyńskiego.  

Kolejno poddał pod głosowanie imienne przyjęcie porządku obrad ze zmianą  

(podczas głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 23 

do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został 

przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez Radę. 

Ad. 4.1b) 

Przewodniczący Rady przekazał, że pkt 4.1 b) dotyczy wyboru członka Zarządu 

Powiatu Pszczyńskiego. Zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym Rada 

Powiatu wybiera członków zarządu na wniosek Starosty zwykłą większością głosów 

ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Wobec powyższego poprosił 

p. Starostę o przedstawienie wniosku w sprawie kandydatury na stanowisko członka 

Zarządu Powiatu Pszczyńskiego. 

P. Starosta złożył wniosek w sprawie kandydatury radnej Barbary Bandoły do objęcia 

funkcji nieetatowego członka Zarządu Powiatu Pszczyńskiego. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy kandydatka wyraża zgodę? 

Radna Barbara Bandoła wyraziła zgodę. 

Następnie Przewodniczący odczytał regulamin głosowania na członka Zarządu 

Powiatu Pszczyńskiego: 

1. Każdy radny otrzyma kartę do głosowania. 
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2. Wyboru dokonuje się poprzez postawienie znaku „X” z prawej strony 

każdego nazwiska kandydata, przy słowie: „ZA”, „PRZECIW”, 

„WSTRZYMUJĘ SIĘ”. 

3. Dokonanie więcej niż jednego skreślenia lub niedokonanie wyboru  

(brak skreśleń) uważa się za głos nieważny. 

4. Głosowanie jest tajne, przeprowadzi je powołana przez Radę i wybrana 

spośród radnych Komisja Skrutacyjna. 

5. Głosuje się kartami opatrzonymi pieczęcią Rady Powiatu Pszczyńskiego. 

6. W przypadku, gdy kandydat nie uzyska większości głosów, głosowanie 

powtarza się. 

W dalszej kolejności zapytał, czy są jakieś pytania do regulaminu? Wobec braku 

pytań,  poddał pod imienne głosowanie powyższy regulamin głosowania (podczas 

głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 24 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów  

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż przedmiotowy regulamin głosowania został 

przyjęty pozytywnie, jednogłośnie przez Wysoką Radę. Kolejno poinformował, 

że obecnie Rada Powiatu przystępuje do powołania Komisji Skrutacyjnej dla wyboru 

członka Zarządu Powiatu Pszczyńskiego. W związku z powyższym złożył wniosek 

w sprawie pozostawienia składu Komisji Skrutacyjnej w tym samym składzie. 

Następnie zapytał obecnych członków Komisji Skrutacyjnej, czy wyrażają na, 

to zgodę? 

Radni Roman Bańczyk, Waldemar Lipus oraz Przemysław Sawicki wyrazili zgodę.  

Kolejno Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie 

pozostawienia składu Komisji Skrutacyjnej w tym samym składzie (podczas 

głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 25 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Komisja Skrutacyjna będzie pracowała  

w niezmienionym składzie. Kolejno poprosił członków Komisji Skrutacyjnej  

o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do głosowania, po czym zarządził  

5 minutową przerwę w obradach. 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady zapytał, czy wszyscy radni otrzymali 

karty do głosowania, po czym poprosił o oddawanie głosów w kolejności 

alfabetycznej. 

Po przeprowadzeniu głosowania Przewodniczący Rady zarządził 3 minutową 

przerwę w obradach dla Komisji Skrutacyjnej w celu ustalenia wyników głosowania 

i sporządzenia przez nią protokołu. 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o przedstawienie wyników głosowania na członka Zarządu Powiatu 

Pszczyńskiego. 

Radny Roman Bańczyk Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół  

Komisji Skrutacyjnej powołanej dla przeprowadzenia głosowania tajnego przy 

wyborze członka Zarządu Powiatu Pszczyńskiego na IV sesji Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w dniu 5 lipca 2024 r., w którym Komisja w składzie Roman Bańczyk 

przewodniczący, Waldemar Lipus członek, Przemysław Sawicki członek stwierdza, 

co następuje. Na ogólny stan 22 radnych, na sesji obecnych jest 21 radnych, ogółem 

głosowało 21 radnych, głosów ważnych oddało 21, głosów nieważnych oddało 

0 radnych. Kolejno przekazał, iż na stanowisko członka Zarządu Powiatu 

Pszczyńskiego zgłoszono kandydaturę radnej Barbary Bandoły, która otrzymała 

21 głosów „za”, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Wobec 

powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdza, że kandydatka Barbara Bandoła została 

wybrana na stanowisko członka Zarządu Powiatu Pszczyńskiego (zał. nr 26 

do prot.). 

Kolejno Przewodniczący Rady pogratulował radnym jednomyślności, która jest 

bardzo budująca, po czym przekazał, że jak wynika z treści protokołu Komisji 

Skrutacyjnej Rada Powiatu dokonała wyboru członka Zarządu Powiatu 

Pszczyńskiego. Następnie odczytał tekst Uchwały Nr IV/35/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego z dnia 5 lipca 2024 r. w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu 

Pszczyńskiego (zał. nr 27 do prot.).  
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Ad. 4.2) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy zmiany Uchwały  

Nr I/7/24 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Pszczyńskiego. Poinformował, 

że w związku z wygaśnięciem mandatu radnego Macieja Tomczykiewicza Rada 

Powiatu musi dokonać zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej, której był 

członkiem. Kolejno otworzył dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, poddał go pod głosowanie imienne (podczas 

głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 28 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/36/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmiany Uchwały  Nr I/7/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Pszczyńskiego została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę 

Powiatu (zał. nr 29 do prot.). 

Ad. 4.3) 

Prowadzący obrady przekazał, iż następny projekt uchwały zmiany Uchwały 

Nr I/8/24 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Pszczyńskiego. 

Poinformował w związku z wygaśnięciem mandatu radnego Macieja 

Tomczykiewicza, Rada Powiatu musi dokonać również zmian w składzie osobowym 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, której był członkiem. Przypomniał, że radny 

Maciej Tomczykiewicz pełnił funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji, w związku 

z czym jest wakat na tym stanowisku. Przypomniał również, że zgodnie ze Statutem 

Powiatu Pszczyńskiego Wiceprzewodniczącego tej Komisji wybiera Rada Powiatu. 

Następnie zgodnie z wnioskiem radnego Romana Bańczyka dot. uzupełnienia składu 

Komisji o jego osobę zaproponował, aby został on Wiceprzewodniczącym Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji, zapytując jednocześnie, czy radny wyraża. 

Radny Roman Bańczyk wyraził zgodę.  

Kolejno Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne wybór radnego  

Romana Bańczyka na Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 
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i Petycji Rady Powiatu Pszczyńskiego (podczas głosowania na sali obrad 

obecnych było 21 radnych) (zał. nr 30 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku przeprowadzonego głosowania  

radny Roman Bańczyk został Wiceprzewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Powiatu Pszczyńskiego. Dodał, że w tym momencie wymagana jest 

autopoprawka do projektu uchwały polegająca na tym, że paragraf 1 

przedmiotowego projektu uchwały otrzymuje brzmienie: 

§ 1. Zmienić Uchwałę Nr I/8/24 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 7 maja 

2024 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Pszczyńskiego, w ten sposób, że § 2 pkt 2 Uchwały otrzymuje brzmienie:  

Roman Bańczyk – Wiceprzewodniczący.  

Kolejno otworzył dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, wobec braku 

chętnych do zabrania głosu, poddał go wraz z autopoprawką pod głosowanie 

imienne (podczas głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) 

(zał. nr 31 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/37/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr I/8/24 Rady Powiatu Pszczyńskiego 

z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Powiatu Pszczyńskiego została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę 

Powiatu (zał. nr 32 do prot.). 

Ad. 4.4) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody  

na przejęcie zadania publicznego Województwa Śląskiego w zakresie 

zarządzania drogami, po czym poprosił o przedstawienie opinii przez dwie Komisje 

Stałe Rady Powiatu. 
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Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 1 lipca 2024 r. (zał. nr 33 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Wojciech Lala  

odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 1 lipca 2024 r. (zał. nr 34 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na przejęcie zadania publicznego Województwa Śląskiego 

w zakresie zarządzania drogami (podczas głosowania na sali obrad obecnych 

było 21 radnych) (zał. nr 35 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/38/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zadania publicznego 

Województwa Śląskiego w zakresie zarządzania drogami, została przyjęta 

pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 36 do prot.). 

Ad. 4.5) 

Prowadzący obrady przekazał, iż następny projekt uchwały dotyczy zmian budżetu 

Powiatu Pszczyńskiego na 2024 rok, po czym poprosił o przedstawienie opinii 

przez wszystkie Komisje Stałe Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 1 lipca 2024 r. (zał. nr 33 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Wojciech Lala 

odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 1 lipca 2024 r. (zał. nr 34 do prot.). 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 1 lipca 2024 r. (zał. nr 37 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2024 rok (podczas głosowania na sali 

obrad obecnych było 21 radnych)  (zał. nr 38 do prot.). 
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Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów  

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/39/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmian budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2024 rok, 

została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 39 do prot.). 

Ad. 4.6) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata  

2024-2031, po czym poprosił o przedstawienie opinii przez wszystkie Komisje Stałe 

Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Przemysław Sawicki odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 1 lipca 2024 r. (zał. nr 33 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Wojciech Lala  

odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 1 lipca 2024 r. (zał. nr 34 do prot.). 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Edyta Waleczek odczytała pozytywną 

opinię Komisji z dnia 1 lipca 2024 r. (zał. nr 37 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie  

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata  

2024-2031 podczas głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych)   

(zał. nr 40 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/40/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Pszczyńskiego na lata 2024-2031, została przyjęta pozytywnie jednogłośnie głosów 

przez Radę Powiatu (zał. nr 41 do prot.). 
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Ad. 4.7) 

Prowadzący obrady przekazał, iż następny projekt uchwały wprowadzony 

do porządku obrad na dzisiejszej sesji dotyczy pozostawienia bez rozpoznania 

skargi, która wpłynęła do Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 28 marca 2024 r. 

Następnie otworzył dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, wobec braku 

chętnych do zabrania głosu, poddał go pod głosowanie imienne (podczas 

głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 42 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/41/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi, która wpłynęła 

do Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 28 marca 2024 r., została przyjęta 

pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 43  do prot.). 

Ad. 4.8) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały wprowadzony do porządku 

obrad na dzisiejszej sesji dotyczy pozostawienia bez rozpoznania skargi,  

która wpłynęła do Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 13 czerwca 2024 r. 

Następnie otworzył dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, wobec braku 

chętnych do zabrania głosu, poddał go pod głosowanie imienne (podczas 

głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 44 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/42/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi, która wpłynęła 

do Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 13 czerwca 2024 r., została przyjęta 

pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 45 do prot.). 

Ad. 4.9) 

Prowadzący obrady przekazał, iż ostatni projekt uchwały wprowadzony do porządku 

obrad na dzisiejszej sesji dotyczy zmiany Uchwały Nr I/10/24 Rady Powiatu 
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Pszczyńskiego z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Gospodarki, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Pszczyńskiego. Następnie 

otworzył dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania na sali 

obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 46 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/43/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr I/10/24 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego z dnia 7 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Gospodarki, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Pszczyńskiego, została przyjęta 

pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 47 do prot.). 

Ad. 5 Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodniczący Rady przekazał, że piąty punkt porządku obrad dotyczy odpowiedzi 

na interpelacje. Poinformował, że na ostatniej sesji Rady Powiatu została złożona 

wspólna interpelacja przez radnych Michała Pudełko, Zdzisława Grygiera oraz Rafała 

Wróbla, interpelacja przez radnego Wojciecha Lalę oraz wniosek przez radnego 

Aleksandra Malchera. W związku z powyższym zapytał, czy odpowiedzi wymagają 

doprecyzowania? 

Radny Aleksander Malcher poprosił o informację, kiedy kamera zostanie 

zainstalowana, bowiem nie ma jej w piśmie. 

Przewodniczący Rady przekazał, że jego zdaniem będzie miało, to miejsce w ciągu 

najbliższych dwóch miesięcy. 

Radny Aleksander Malcher przekazał, że rozumie, iż będzie już po wakacjach. 

Przewodniczący Rady przekazał, że na sesji w sierpniu będzie już zamontowana 

kamera.  

Radny Aleksander Malcher przekazał, że tylko takiej informacji brakowało w piśmie.  
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Przewodniczący Rady żartując przekazał, że będzie kamera 360 stopni. Kolejno 

wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu, zamknął ten punkt porządku 

obrad.  

Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że ten punkt porządku obrad dotyczy składania 

interpelacji i zapytań przez radnych. Przypomniał, że zgodnie z par. 20 ust. 4 

Statutu Powiatu interpelacje i zapytania składane są na piśmie do Przewodniczącego 

Rady, który przekazuje je niezwłocznie Staroście. Starosta lub osoba przez niego 

wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż 

w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania.  Wobec powyższego 

zapytał, czy ktoś z radnych wyraża chęć na ich złożenie? 

Radny Przemysław Sawicki przekazał, że chciałby złożyć interpelację dotyczącą 

dwóch inwestycji na terenie Gminy Kobiór (załącznik 48 do protokołu). Przekazał, 

że pierwsza dotyczy ułożenia nakładki asfaltowej na ulicy Leśników. Dodał, że temat 

jest prawdopodobnie dobrze znany Zarządowi Powiatu. Przekazał, że pojawia się 

pytanie, czy ta inwestycja jest już wpisana w harmonogramie poprzedniej kadencji 

Rady, jeśli nie, poprosił o jej umieszczenie, a później przejście do realizacji. 

Uzasadnił, że ulica Leśników praktycznie odkąd pamięta, tj. od kilkudziesięciu lat nie 

była gruntownie remontowana, a problem dotyczy nawierzchni ulicy, która sypie się. 

Przekazał, że przed wyborami nagrał nawet filmik, jak ona wygląda. Dodał, 

że mieszkańcy mają nadzieję, że wspomniana inwestycja zostanie w końcu 

wykonana. Zwrócił uwagę, że kiedy był radnym Rady Gminy Kobiór zapewniał jego 

były już Wójt Eugeniusz Lubański, że inwestycja ma być wykonana jeszcze w 

poprzedniej kadencji, ale widocznie coś zmieniło się. Dodał, że jest, to o tyle istotne, 

że praktycznie w niedługim czasie, a może już, Gmina Kobiór będzie przystępowała 

do inwestycji mających na celu wykonanie nowych nakładek asfaltowych, bądź 

w ogóle wykonanie nakładek asfaltowych na drogach gminnych od podstaw. 

Przekazał, że część nakładek powstanie na drogach bocznych do ulicy Leśników, 

która będzie stanowić jakby ulicę zbiorczą, co będzie niezbyt ciekawie wyglądało 

również w opinii mieszkańców, gdyby gminne drogi były wykonane, natomiast ulica 

Leśników dalej byłaby w obecnym stanie. Kolejno przekazał, że wspomniana ulica 

stanowi część Alei Książęcej, tj. historycznego traktu, łączącego Pałac w Pszczynie 

z Zameczkiem Myśliwskim w Promnicach, który znajduje się w granicach 

administracyjnych Kobióra. Dodał, że jest, to nie tyle taka pamiątka historyczna 

starych czasów, już minionych, bo to jest kwestia już co najmniej II Rzeszy 
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Niemieckiej, czyli druga połowa XIX wieku. Przekazał, że ma, to wymiar historyczny, 

ale również bardzo istotny wymiar turystyczny dlatego, że obserwuje się tam coraz 

większe natężenie ruchu turystycznego, ruchu rowerowego. Dodał, że duża część 

turystów jest z takich miast, jak Tychy, Katowice, Mikołów, czy nawet z dalszych 

odległości, nie mówiąc już o mieszkańcach Kobióra, czy innych mniejszych 

ościennych miejscowości. Zwrócił uwagę, że tą drogą bardzo często turyści 

przemieszczają się do Pszczyny, do Pałacu i gdyby droga była wykonana, 

przypuszcza, że ruch byłby jeszcze większy, co zaowocowałoby też na pewno 

jakimiś wpływami finansowymi w Pszczynie. Kolejno przekazał, że druga inwestycja, 

o której również była mowa na Konwencie Burmistrzów i Wójtów, a temat poruszony 

został przez obecnego Wójta Gminy Kobiór, tj. wykonanie oświetlenia przejścia dla 

pieszych na ulicy Przelotowej, na wysokości ulicy Kwiatowej, co znacznie 

wzmocniłoby bezpieczeństwo pieszych, szczególnie dzieci i młodzieży 

uczęszczających do Szkoły Podstawowej w Kobiórze. Dodał, że na ulicy jest bardzo 

duży ruch i wg niego jest, to na pewno jedna z ważniejszych inwestycji 

wzmacniających bezpieczeństwo na tej drodze, która przypomniał, jest w zarządzie 

Powiatu, podobnie jak ulica Leśników, o której mówił wcześniej. Przekazał, że jego 

zdaniem są, to rzeczy, które wydają się jemu możliwe do realizacji. Dodał, że już  

nie wspomina o innych tematach, o których może będzie też okazja powiedzieć 

później, ale wydaje się jemu, że te dwie rzeczy są powiedziałby niezbędne do 

wykonania na terenie Powiatu. Przekazał, że niniejszą interpelację złożył na piśmie 

do Biura Rady. 

P. Starosta przekazał, że w ubiegłym tygodniu wraz z Etatowym Członkiem Zarządu 

Powiatu Grzegorzem Nogłym oraz Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg  

Grzegorzem Górką, czyli w trzech Grzegorzów, rozpoczęli objazd wszystkich gmin, 

spotykając się z Wójtami. Dodał, że w poniedziałek będą w Kobiórze,  

zaś we wtorek w Pszczynie. Przekazał, że pozostaną jeszcze tylko Pawłowice.  

Dodał, ze rozmawiają z włodarzami gmin i uzgadniają, które ewentualnie inwestycje, 

remonty mogłyby liczyć w ramach partnerstwa na wsparcie finansowe  ze strony 

samorządów. Przekazał, że kiedy zbiorą wszystkie informacje, spotkają się jego 

zdaniem w ramach Komisji Gospodarki (…), aby przedyskutować z radnymi 

propozycje, które zostaną wypracowane. Dodał, że po zapoznaniu się ze 

stanowiskiem Komisji wypracowany zostanie model rozwoju, a tak naprawdę 

remontu dróg powiatowych. 

Przewodniczący Rady w odniesieniu do trzech Grzegorzów zażartował, że p. Poseł 

Gaża ma taki fajny zwyczaj, że rozdaje zawsze batoniki „Grześki”. W związku 
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z powyższym zaproponował, że osobiście kupi „Pawełki”, by je mogli rozdawać. 

Kolejno wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu, zamknął ten punkt 

porządku obrad. 

Ad. 7 Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, kto z radnych zgłasza jakieś wnioski, czy 

oświadczenia, wobec ich braku, zamknął ten punkt porządku obrad.     

Ad. 8 Informacje bieżące. 

W sprawach bieżących Przewodniczący Rady poinformował, że na oprogramowaniu 

Esesja w informatorze dla radnych umieszczone zostały: roczne sprawozdanie 

z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w Cieszynie w 2023 roku oraz 

roczne sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2023 na terenie działania  

Nadzoru Wodnego w Bieruniu. Następnie podał, że kolejna sesja odbędzie się 

w dniu 28 sierpnia br. o godz. 1300. Dodał, że przed nami zatem dłuższy czas, 

dłuższa przerwa pomiędzy posiedzeniami Rady Powiatu, dlatego też poprosił 

o przyjęcie życzeń spokojnego, dobrego czasu, a przede wszystkim bezpiecznego, 

bowiem to czas wakacyjny,  urlopowy. Życzył, aby każdy wypoczął, bowiem przyda 

się chwila wytchnienia. Następnie raz jeszcze podziękował za dzisiejsze głosowania, 

za jednomyślność, gratulując jednocześnie radnemu Damianowi Cieszewskiemu 

oraz radnej Barbarze Bandole. Następnie wyraził szacunek chapeau bas, jeśli chodzi 

o wyniki głosowania, jak i pracę radnych. 

Ad. 9 Zamknięcie obrad IV sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady życząc bezpiecznych 

wyjazdów i powrotów, zamknął obrady IV sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego VII 

kadencji o godz. 1225, wypowiadając stosowną formułę. 

Przebieg sesji został zarejestrowany na karcie CF, nagranie stanowi załącznik nr 49 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego 

Paweł Sadza 

Protokołowała: Aleksandra Folek-Krupnik 


